
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS
PADOMES SĒDES PROTOKOLS Nr. 30
Latvijas Mākslas akadēmijas padomes sēde

notiek - klātienē, Latvijas Mākslas akadēmijā, Kalpaka blv. 13
2023. gada 6. jūnijā, plkst. 17:00

Sēdē piedalās:
LMA Padomes locekļi Zane Čulkstēna, Valts Ernštreits, Ints Dālderis, Dita Rietuma
LMA kvalitātes vadītāja Olga Antipenko
LMA rektors Kristaps Zariņš, LMA prorektore studiju darbā Antra Priede

Sēdi vada LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits
Sēdi protokolē LMA padomes sekretāre Dārta Purvlīce

DARBA KĀRTĪBĀ:

1) Balsojums par maģistra līmeņa studiju programmas “Pakalpojumu dizaina stratēģijas un
inovācijas” (SDSI) studiju maksas apmēru.

2) Tikšanās ar LMA kvalitātes vadītāju Olgu Antipenko par LMA Kvalitātes rīcībpolitiku.
3) Maksas studiju vietu ieviešana LMA. Piedalās rektorāta pārstāvji.
4) LMA padomes sēžu grafiks no 01.06.2023. - 31.08.2023.

1. jautājums. Balsojums par maģistra līmeņa studiju programmas “Pakalpojumu dizaina
stratēģijas un inovācijas” (SDSI) studiju maksas apmēru.

Padome ir iepazinusies ar Ilzes Kundziņas atsūtīto aicinājumu padomi izskatīt un balsot par
maģistra līmeņa studiju programmas “Pakalpojumu dizaina stratēģijas un inovācijas” mācību
maksas samazināšanu no 8000 euro uz 7000 euro 2023./2024. mācību gadā. Padomē noris
diskusija par mācību maksas samazināšanu. Padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits rosina
padomi balsot par mācību maksas samazināšanu no 8000 euro uz 7000 euro maģistra līmeņa
studiju programmā “Pakalpojumu dizaina stratēģijas un inovācijas” 2023./2024. mācību gadā.

LMA Padomes locekļi balso: “Par” – 4; “Atturas” - nav; “Pret”- nav.

Lēmums – samazināt mācību maksu no 8000 euro uz 7000 euro maģistra līmeņa studiju
programmā “Pakalpojumu dizaina stratēģijas un inovācijas” 2023./2024. mācību gadā.

2. jautājums. Tikšanās ar LMA kvalitātes vadītāju Olgu Antipenko par LMA Kvalitātes
rīcībpolitiku.

Padome iepazīstas ar LMA kvalitātes vadītājas Olgas Antipenko sagatavoto LMA Kvalitātes
rīcībpolitikas projektu. Olga Antipenko klātienē iepazīstina padomi ar LMA Kvalitātes
rīcībpolitikas izstrādei nepieciešamajiem datiem. Padome precizē LMA stratēģijas saturu.
Padome aicina Olgu Antipenko iesniegt padomei LMA Kvalitātes rīcībpolitikas attīstītu versiju.



3. jautājums. Maksas studiju vietu ieviešana LMA.

Padome iepazīstas ar līdzšinējo budžeta vietu sadalījumu LMA, 2022. gada reflektantu skaitu un
2022. gadā uzņemto studentu skaitu LMA. Rektorāta pārstāvji komentē studiju maksas
veidošanos LMA studiju programmās. Padomē noris diskusija par iespējām ieviest maksas
studiju vietas LMA 2023./2024. mācību gadā. Padome lemj turpināt diskusiju nākamajā sēdē.

4. jautājums. LMA padomes sēžu grafiks no 01.06.2023. - 31.08.2023.

Noteikt nākamās padomes sēdes:

- 2023. gada 12. jūnijā, plkst. 17:00.

Sēde tiek slēgta.

Sēdi vadīja: Sēdi protokolēja:

LMA Padomes priekšsēdētājs V.Ernštreits LMA Padomes sekretāre D. Purvlīce

padome@lma.lv


